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Vliegveld Grimbergen  – Stand van zaken

Normalerwijze zal voor einde '95 de beslissing bekend
worden gemaakt in verband met de toekomst van het
vliegveld van Grimbergen.

1. Wat werd er reeds besloten i.v.m. de oppervlakte
die zal worden bestemd voor bosbouw en de opper-
vlakte van het eigenlijke vliegveld ?

2. Wat werd er reeds besloten in verband met de aard
van de toestellen die zullen worden toegelaten ?
Zullen helikopters toegelaten zijn en vliegtuigjes
zonder geluidsdemper ?

3. Wat werd er reeds besloten in verband met de even-
tuele aanleg van een verharde startbaan en in ver-
band met het maximaal toegelaten aantal vliegtuig-
bewegingen, respectievelijk vluchten per jaar ?

4. Wat werd er reeds besloten in verband met het
Vlaams karakter van het vliegveld en de toekenning
van de uitbatingsvergunning ?

5. Wat werd er reeds besloten in verband met scho-
lingsvluchten voor aspirantpiloten ?

Antwoord

De Vlaamse regering heeft op 22 december 1994 een
besluit genomen inzake de vaststelling van een gedeelte
van het gewestplan Halle-Vilvoorde-Asse, inzonder-
heid wat de zone van het vliegveld in Grimbergen
betreft.

Evenwel werd nog geen beslissing genomen met
betrekking tot de concrete nabestemming voor het
vliegveld van Grimbergen.

Het ligt evenwel in de bedoeling om deze beslissing
binnen het jaar te nemen. Gelet op deze stand van
zaken zijn de gestelde vragen alsnog voorbarig.


